
Geachte raadsleden, 
 
Onlangs ben ik geïnformeerd omtrent de mogelijke bezuiniging waardoor na de 
vakdocent bewegingsonderwijs nu ook de schoollogopedie kan worden 
wegbezuinigd. Ik wil u verzoeken deze maatregel(en) in heroverweging te 
nemen.  
 
Logopedie 
Wij hechten veel waarde aan de logopedie op de school en het helpt ons bij het 
signaleren van problemen in een vroeg stadium.  

Zo vroeg mogelijk signaleren van problemen in de communicatie helpt om 
passende hulp te bieden. Op deze manier kunnen kinderen aan blijven sluiten bij 
hun leeftijdsgenoten, zich thuis voelen in de klas en profiteren van het 
onderwijsaanbod. Zo kan langdurige hulp en eventuele uitval in het onderwijs 
voorkomen worden. 
 
Want 
· Als je niet goed begrijpt wat de ander zegt (kind/ouder/leiding/leerkracht) kun 
je opdrachten en informatie niet goed volgen. Je kunt niet meekomen en wordt 
onzeker; 
· Als je onduidelijk spreekt, verstaat de ander je niet goed en durf je minder te 
praten met andere kinderen en volwassenen; 
· Als je niet kan vertellen wat je denkt en voelt kunnen er problemen in de 
sociaal-emotionele ontwikkeling ontstaan; 
· Als je meertalig wordt opgevoed verloopt de taalontwikkeling anders dan bij 
ééntalige kinderen. Bij deze kinderen is meer expertise nodig om vroegtijdig 
onderliggende problemen en een eventuele taalontwikkelingsstoornis te 
onderkennen. 
· Een goede ontwikkeling van spraak en taal vormt de basis voor goed leren 
lezen en schrijven. 
 
Preventieve logopedie 
Een waardevolle bijdrage aan het gemeentebeleid voor preventie, onderwijs en 
jeugd. 
De preventieve logopedie past door zijn collectieve karakter in het landelijk 
ontwikkelde jeugdzorgbeleid, vergelijkbaar met de werkwijze van de 
jeugdartsen. Dit maakt dat alle kinderen de noodzakelijke ondersteuning krijgen 
en de drempel om zelf logopedie aan te vragen wordt verlaagd. Hierdoor zullen 
méér kinderen in beeld blijven, gesignaleerd worden en behandeld kunnen 
worden. 
 

Bewegingsonderwijs 
Het wegbezuinigen van een vakleerkracht bewegingsonderwijs, zonder een extra 
toevoeging in de bekostiging van het Rijk (via Lumpsum) zal een zware wissel 
trekken op de schoolbegroting. Dit heeft op haar beurt mogelijk weer 
consequenties voor de kwaliteit van het onderwijs, zowel onderwijskundig als ook 
op het gebied van bewegingsonderwijs.  
 
Ik zie graag uw reactie tegemoet.  
 
Met vriendelijke groet, 
 



Noël Minnes 
directeur OBS Sparrenbosschool 

 

 


